
Sammanträdesprotokoll 2024-08-15
Utbildningsnämndens arbetsutskott

Tid och plats 2024-08-15 - Eketrummet i kommunhuset kl. 13.30-14.15

Beslutande
Annika Jönsson (M) - ordförande
Gunilla Edman (S) - andre vice ordförande
Benjamin Baron (M) - tjänstgörande ersättare för Anneli Eskilandersson (SD)
Emil Blomberg (SD) - ledamot
Andreas Johansson (C) - ledamot

Övriga deltagande
Kristian Lindgren, utbildningschef
Eva Schelin, biträdande utbildningschef
Gitte Pedersen, sekreterare

Justering
Justerare Gunilla Edman

Dag och tid 2024-08-21 senast kl 17.00

Justerade paragrafer §§ 25 - 28

Underskrifter

Ordförande
.................................................................
Annika Jönsson

Justerare
.................................................................
Gunilla Edman

ANSLAG
Protokollet är justerat med elektronisk signering.
Justeringen har tillkännagivits genom anslag på Örkelljunga kommuns digitala
anslagstavla på www.orkelljunga.se.

Organ Utbildningsnämndens arbetsutskott

Sammanträdesdatum 2024-08-15

Datum för anslag 2024-08-22 Datum för nedtagande 2024-09-13

Förvaringsplats för
protokoll Utbildningsförvaltningen
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Sammanträdesprotokoll 2024-08-15
Utbildningsnämndens arbetsutskott

Innehållsförteckning

UNAU § 25 Aktuell information 3
UNAU § 26 Uppdatering av läsårstider 2024-2025 4
UNAU § 27 Initiativ (S) - ungdomsbiljett 5 - 6
UNAU § 28 Initiativ (KD) och (C) - skoldatorer 7 - 8
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Justerandes
signatur

Utdragsbestyrkande

UNAU § 25 UBF.2024.7

Aktuell information

Arbetsutskottet beslutar att lägga informationen till handlingarna.

Sammanfattning
Ordföranden och utbildningschefen informerar.

· Biträdande rektor kommer att rekryteras till Kungsskolan med
förhoppning att kunna tillsättas vid årsskiftet. Tills dess kommer
en tillförordnad biträdande rektor att tillsättas internt.

· Ärende hos Diskrimineringsombudsmannen.

· Överklagande av skolskjutsbeslut hos Förvaltningsrätten.

____________
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Sammanträdesprotokoll 2024-08-15
Utbildningsnämndens arbetsutskott

Justerandes
signatur

Utdragsbestyrkande

UNAU § 26 UBF.2024.67 611

Uppdatering av läsårstider 2024-2025

Arbetsutskottet beslutar att uppdatera läsårstider 2024-2025 i
enlighet med beslutsunderlaget.

Sammanfattning
Med anledning av att kompetensutvecklingsdagen 2025-03-18
sammanfaller med Nationella prov för årskurs 6, föreslås att
kompetensutvecklingsdagen ändras till 2025-03-17, markerat med gult
i beslutsunderlaget.

Beslutsunderlag
Förslag uppdatering Läsårstider och verksamhetsår 2024-25

____________

Expedieras till:
Utbildningsförvaltningen
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Justerandes
signatur

Utdragsbestyrkande

UNAU § 27 UBF.2024.37 623

Initiativ (S) - ungdomsbiljett

Arbetsutskottets förslag till Utbildningsnämnden

Utbildningsnämnden beslutar att översända ärendet till
budgetberedningen.

Sammanfattning
Gunilla Edman (S) har för Socialdemokraternas räkning lämnat in
följande initiativ:

Ungdomsbiljett

Satsa på klimatsmart resande

Låt alla ungdomar i gymnasieåldern som är skrivna i Örkelljunga
kommun få Skånetrafikens ungdomsbi1jett.

Ungdomsbiljetten är ett kort som ger fritt resande med Skånetrafikens
tåg och bussar i hela Skåne dygnet runt, alla dagar i veckan, året om.

Tanken bakom ungdomsbiljetten är att skapa ett beteende hos
ungdomar, som stimulerar en vana att åka kollektivt, som
förhoppningsvis sitter i även när de blir äldre.

Ungdomsbiljetten stärker också ungdomarnas självständighet att ta sig
till klasskamrater, vänner, aktiviteter och sommarjobb. Särskilt
angeläget nu när våra gymnasieelever studerar på andra orter.

Ungdomsbiljetten bidrar också till ökad jämlikhet för våra ungdomar
bosatta på olika orter och med olika hemförhållanden.

10 kommuner i Skåne har redan infört ungdomsbiljett.

Bifogat initiativet finns KSUN. 2023.80 - Utredning av initiativet
"Satsa på klimatsmart resande"

Vi Socialdemokrater i Örkelljunga kommun yrkar på

att alla gymnasieungdomar skrivna i Örkelljunga kommun erbjuds

Skånetrafikens ungdomsbiljett, som gäller dygnet runt, alla dagar, hela
året för att våra ungdomar därigenom ska kunna resa fritt i hela Skåne.
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Sammanträdesprotokoll 2024-08-15
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Justerandes
signatur

Utdragsbestyrkande

Utbildningsnämndens arbetsutskott beslutade 2024-04-18 att översända
initiativet till förvaltningen för utredning.

Ärendets behandling vid sammanträdet
Annika Jönsson (M) yrkar att ärendet ska skickas till
budgetberedningen.
Gunilla Edman (S) och Andreas Johansson (C) yrkar bifall till
initiativet.
Ordförande konstaterar att det finns två förslag till beslut. Ordföranden
ställer förslagen mot varandra och finner att arbetsutskottet beslutat att
föreslå Utbildningsnämnden besluta att översända ärendet till
budgetberedningen.

Gunilla Edman (S) och Andreas Johansson (C) reserverar sig mot
beslutet.

Beslutsunderlag
Initiativ S - Ungdomsbiljett
Yttrande initiativ (S) - Ungdomsbiljett

____________

Expedieras till
Utbildningsnämnden 2024-09-05
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Utbildningsnämndens arbetsutskott

Justerandes
signatur

Utdragsbestyrkande

UNAU § 28 UBF.2024.36 611

Initiativ (KD) och (C) - skoldatorer

Arbetsutskottets förslag till Utbildningsnämnden

Utbildningsnämnden beslutar att avslå initiativet.

Sammanfattning
Andreas Johansson (C) och Hilda Kollberg (KD) har lämnat in följande
initiativ:

Skoldatorer

Idag förekommer det i Örkelljungas skolor utlåning av egna datorer till
barn i de yngsta årskurserna. Det är ett stort ansvar att ge till ett barn.
Dels att ta hand om dyr utrustning, dels att stå emot frestelsen att
använda den vid fel tillfällen och till fel saker. Den som ger en dator till
ett barn har ett ansvar att se till att den används på ett bra sätt och
hjälpa barnet se till att datorn används som ett hjälpmedel och inte en
distraktion. Detta ansvar kan inte skolan ta i hemmet. Än mindre när
skoldatorerna saknar ordentliga filter för skadligt innehåll.

Dessutom finns det skäl att ifrågasätta den självklara rollen som
skärmar fått i barns liv idag. Barn idag spenderar alldeles för mycket
tid framför sin skärm och forskning visar på att mycket tid framför
skärmen leder till försämrat ordförråd och sämre kognitiv och social
förmåga. Denna utveckling bör inte skolan driva på eller bidra till
genom att förse unga elever med egna datorer.

Därför vill vi:

att Örkelljunga kommuns skolor inte delar ut egna digitala enheter till
elever som går i de lägre årskurserna.

Utbildningsnämndens arbetsutskott beslutade 2024-04-18 att översända
initiativet till förvaltningen för utredning.
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Justerandes
signatur

Utdragsbestyrkande

Ärendets behandling vid sammanträdet
Andreas Johansson (C) och Gunilla Edman (S) yrkar bifall till
initiativet.
Annika Jönsson (M) yrkar avslag till initiativet.

Ordföranden konstaterar att det finns två förslag till beslut.
Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att
arbetsutskottet beslutat att föreslå Utbildningsnämnden besluta att avslå
initiativet.

Andreas Johansson (C) och Gunilla Edman (S) reserverar sig mot
beslutet.

Beslutsunderlag
Initiativ KD och C - Skoldatorer
Yttrande initiativ (KD) och (C) - Skoldatorer

____________

Expedieras till:
Utbildningsnämnden 2024-09-05
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